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Uit onderzoek van het AD, Argos, Lost in Europe en Brabantse regionale kranten bleek 
onlangs dat er misstanden zijn in noodopvanglocaties voor alleenstaande minderjarige 
vluchtelingen (AMV, voorheen afkorting AMA). Naar aanleiding van de uitzending hierover 
stelde de fractie van Onafhankelijk Papendrecht enkele vragen. Hieronder vindt u onze 
reactie op de vragen. Deze delen we, gezien de nieuwswaarde, ook met de andere fracties.  
 

1. Is de opvang van AMA's in onze gemeente goed geregeld? 

We hebben met het COA gereflecteerd op de uitkomsten van het onderzoek en de AMV-

opvanglocatie in onze gemeente. Doordat er in korte tijd zoveel opvanglocaties geopend 

worden is het personeelstekort enorm en worden er veel zzp'ers ingezet. In die haast wordt 

minder gekeken naar kwaliteit en bevoegdheden van personeel. Ook op de locatie in 

Papendrecht worden zzp'ers ingezet maar een verschil is de relatief lange aanlooptijd tot aan 

de opening van de opvanglocatie. De locatiemanager heeft meerdere maanden de tijd gehad 

om een team samen te stellen en de nodige gesprekken te voeren. Met dank aan deze 

aanlooptijd is de start van de opvang aan de Seringenstraat goed verlopen. Tegelijk 

signaleren we, mede naar aanleiding van wat incidenten op en rond de locatie, dat het COA 

nog stappen moet zetten, zowel in de locatie zelf als in de samenwerking met partners. 

Zeker naar de zomervakantieperiode toe intensiveren we als gemeente het overleg om de 

situatie scherp te blijven monitoren. 

2. Zijn er minderjarige kinderen uit de opvang verdwenen of niet? 
Nee.  
 

3. Gaat het goed met het onderwijs aan deze kinderen? 
Sinds een paar weken wordt er enkele uren per dag lesgegeven in de opvanglocatie. Dit 
betekent improviseren, maar de lessen verlopen naar omstandigheden goed. Een rustige 
lesruimte met faciliteiten en structuur voor de jongeren is uiteraard beter. Het is daarom fijn 
dat binnenkort (naar verwachting 12 juni) de lessen in de leslocatie aan de Schoorweg 6 
starten.  
 

4. Is er dagbesteding geregeld voor deze minderjarige kinderen? 
De mentoren van het COA organiseren zelf dagbesteding, bijvoorbeeld een avondje bowlen, 
schilderen, muziek maken of gezamenlijk koken in de weekenden. Jeugd- en Jongerenwerk 
Suppord en Bailey Freestyle (via het Vitaliteitsakkoord) hebben een clinic gegeven. Enkele 
jongeren hebben zich ingeschreven bij een vereniging (zoals volleybal en taekwondo).  
 

5. Is het bekend of er sprake is van uitbuiting en/of overige misstanden? 
Er zijn ons geen gevallen van uitbuiting of structurele misstanden bekend. Wel zijn er 
rondom de opvanglocatie enkele incidenten geweest zoals roken op de kamer of 
geluidsoverlast. Deze worden in het veiligheidsoverleg besproken en hier wordt door het 
COA actie op ondernomen. 


